
CRNA GORA 

OPŠTINA TIVAT 

Sekretarijat za uređenje prostora 

i zaštitu životne sredine 

Broj: 0905-up-127/7 

Tivat, 10.10.2012. godine 

 

                                                       ZAPISNIK  

                                                  sa javne rasprave    

 

Predmet javne rasprave je Elaborat procjene uticaja na životnu sredinu za izgradnju 

obalnog šetališta na UP I, urbanistička zona 1, koja zahvata katastarske parcele ili njihove 

djelove: 4889, 4166, 4167, 4168, 4175, 4207, 4209, 4203, 4213, 4177 KO Tivat u 

zahvatu državne studije lokacije za dio Sektora 22 i Sektora 23, Opština Tivat. 

 

Vrijeme: Javna rasprava je održana 10.10.2012. godine sa početkom u 12:00 časova. 

 

Mjesto: Opština Tivat – Skupštinska sala 

Javna rasprava je organizovana u skladu sa članom 20. Zakona o procjeni uticaja na 

životnu sredinu ( „Sl.list RCG“, br. 80/05, i „Sl.list CG“, br. 40/10, 73/10, 40/11 ), a 

organizovao je Sekretarijat za uređenje prostora i zaštitu životne sredine Opštine Tivat 

kao nadležni organ prema odredbi člana 4. Zakona o procjeni uticaja na životnu sredinu.  

 

Javnost je o javnom uvidu i javnoj raspravi obavještena oglasom u dnevnom listu 

„Pobjeda“, objavljenom dana 28.09.2012. godine i na sajtu Opštine Tivat. Posebnim 

dopisom, kao zainteresovani organi, o javnom uvidu i javnoj raspravi su obavješteni: 

 

- Ministarstvo održivog razvoja i turizma Crne Gore 

- Agencija za zaštitu životne sredine Crne Gore 

- Institut za biologiju mora, Kotor 

- JP Morsko Dobro, Kotor 

- JP Vodovod i kanalizacija, Tivat 

- JP Komunalno, Tivat 

- Elektrodistribucija, Tivat 

- MZ Tivat 

 

Po dužnosti, javnoj raspravi su prisustvovali: 

 

- Jovanka Vukčević –  „Biro Vukčević“d.o.o., obrađivač Elaborata   

- Darko Vuksanović –  „Biro Vukčević“d.o.o., obrađivač Elaborata 

- Rajko Mihović – JP Morsko Dobro 

- Nemanja Malovrazić – JP Morsko Dobro 

- Sandra Radulović – JP Morsko Dobro 

- Tatjana Jelić – Sekretarijat za uređenje prostora i zaštitu životne sredine 

- Biljana Krivokapić – Sekretarijat za uređenje prostora i zaštitu životne sredine  

- Iva Petković – Sekretarijat za uređenje prostora i zaštitu životne sredine. 



Javnoj raspravi su prisustvovala tri građanina. 

 

Tatjana Jelić je otvorila javnu raspravu i održala uvodnu riječ. 

 

Darko Vuksanović je izložio sadržaj predmetnog Elaborata. 

 

Jovanka Vukčević je govorila o projektu uređenja šetališta „Belane“. 

 

Rajko Mihović je govoro o projektima koji se planiraju u opštini Tivat. 

 

Građanin Zlatko Petković je imao primjedbu da bi postojeću pontu trebalo produžiti 

nekoliko metara. 

 

Građanin Dražen Ardelić je imao primjedbu na širinu staze od 3 m. S obzirom da se Tivat  

razvija i da se povećava broj stanovnika, smatra to nije dovoljno za taj dio grada i da bi u 

budućnosti trebalo predvidjeti širenje šetališta. 

 

Jovanka Vukčević je objasnila da je to određeno urbanističko tehničkim uslovima i da 

postoji ograničenje prostora , a na drugim djelovima šetališta širina je veća. 

 

Tatjana Jelić je izrazila zadovoljstvo što građanin posmatra projekat u budućnosti, ali je 

objasnila da postoji ograničenje prostora, a postoje i zelene površine koje čuvaju prostor. 

 

Javna rasprava je zaključena u 12:50 časova. 

 

 

                                                                                    Izvještaj napravila,  

                                                                                    Biljana Krivokapić 

                  

 

 

 

U prologu su primjedbe i predlozi pristigli putem pošte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dostaviti: 

- Članovima Komisije 

- Dosije 

- Arhivi 


